

December 20, 2007

Le 20 décembre 2007

Coram: Binnie, LeBel and Deschamps JJ.

Coram : Les juges Binnie, LeBel et Deschamps

BETWEEN:

ENTRE :

Reddy Krishnaveni Chavali and Reddy
Rajagopal Chavali

Reddy Krishnaveni Chavali et Reddy
Rajagopal Chavali

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Corporation of the Village of Rockcliffe
Park (City of Ottawa)

Corporation du village du Parc de Rockcliffe
(Ville d'Ottawa)

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for an extension of time to serve and file the motions for leave to intervene is granted and the motions for leave to intervene by the Sikh Social and Educational Society, Telugue Association of Canada and Telugue Association of North America and Trustee and Hindu Prarthana Samaj are dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C46164, 2007 ONCA 482, dated June 22, 2007, is dismissed with costs.

La demande de prorogation de délai pour signifier et déposer les requêtes pour permission d'intervenir est accordée et les requêtes pour permission d'intervenir de la Sikh Social and Educational Society, Telugue Association of Canada and Telugue Association of North America and Trustee et Hindu Prarthana Samaj sont rejetées. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C46164, 2007 ONCA 482, daté du 22 juin 2007, est rejetée avec dépens.

J.S.C.C.
J.C.S.C.